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 - Rezultatima koje smo postigli u protekloj 2011. godini ja sam zadovoljan.   S obzirom na tešku
finansijsku situaciju, ne samo kod nas, već i u celom svetu, u Starčevu je mnogo urađeno,
zahvaljujući predanom radu Saveta MZ.

   Starčevo bi trebalo da služi za primer svim mesnim zajednicama u Gradu Pančevu,
infrastruktura, kulturna dešavanja i sport na zavidnom nivou.

   Po prirodi sam optimista, pa se nadam da će sledeća godina biti uspešnija. Svim meštanima
želim puno zdravlja, veći standard i završetak započetih poslova, kao i priliv novih investicija za
naše mesto.
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